
P r o t o k ó ł Nr 21/09 
Komisji Bud żetowej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 24 czerwca 2009 roku. 
 
 
 Posiedzenie komisji odbyło się dnia 24 czerwca 2009 roku w lokalu Urzędu Gminy – 
pokój nr 9 w godz.10.00 – 12.15. Posiedzenie Komisji prowadziła Przewodnicząca Komisji -  
Maria Jadwiga Czartoryjska. W posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji. 
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu : 
1. Maria Jadwiga Czartoryjska 
2. Katarzyna Chojnowska  
3. Szczepan Stefański 
 
Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 
1. Paweł Kamiński 
2. Wojciech Ustaszewski 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Pelagia Rydel - Skarbnik Gminy 
2. Bożena Wilk - Inspektor ds. księgowości 
3. Regina Pianko – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Miastkowie  
-   lista obecności w załączeniu. 
 
Porządek  dzienny  posiedzenia: 
 
1.  Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a)  zmian w budżecie gminy na 2009 rok 
b)  nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku, 
c)  ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Miastkowo Pani Lidii Małgorzaty Grzejka, 
d) przyj ęcia do realizacji projektu ,,Wsparcie osób objętych pomocą OPS w Gminie  
     Miastkowo” finansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 
3.  Zapytania i wolne wnioski. 

 
 
 
 
PRZEBIEG POSIEDZENIA:  
 
Ad.1. Przewodnicząca Komisji - Maria Czartoryjska dokonała otwarcia posiedzenia witając 
zebranych. Następnie stwierdziła prawomocność posiedzenia. i zapoznała z porządkiem 
dziennym, który w głosowaniu jawnym Komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji  
(za głosowało 3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie 
było). 
 
Ad.2. Następnie Przewodnicząca zapoznała z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne. Za przyjęciem protokołu głosowało  
3 członków Komisji, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 



 
Ad.3. Przewodnicząca poinformowała, że na dzisiejszym posiedzeniu należy zaopiniować 
projekty uchwał w sprawach: 
 
a) zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
Skarbnik Gminy – Pelagia Rydel zapoznała wszystkich z projektem przedmiotowej uchwały 
wyjaśniając, że proponuje się wprowadzenie zmian w związku ze zwiększeniem dochodów - 
dotacji budżetowych na realizację zadań dotyczących: zwrotu części podatku akcyzowego, 
przeprowadzenia wyborów do Parlamentu Europejskiego, wypłat dodatków za pracę socjalną, 
dożywiania uczniów oraz wyprawek szkolnych o kwotę 161.567 zł.. O taką też kwotę należy 
zwiększyć wydatki budżetowe na ten sam cel. Ponadto Skarbnik wyjaśniła, że otrzymaliśmy 
informację o zmniejszeniu subwencji wyrównawczej dla gmin w kwocie 234.315 zł, w związku 
z czym proponuje się zmniejszyć o tę kwotę wydatki na asfaltowanie drogi gminnej  
Zaruzie – Kuleszka. Należy również zwiększyć wydatki o kwotę 260.000 zł na zakup 
samochodu dla OSP Miastkowo, w związku z tym proponuje się zwiększyć deficyt budżetu 
gminy z kwoty 1.350.000 zł do kwoty 1.610.000 zł. W celu prawidłowej realizacji budżetu 
proponuje się dokonanie zmian polegających na przeniesieniu wydatków między działami, 
rozdziałami i paragrafami na kwotę 173.033 zł. Wprowadzenie zmian jest konieczne do 
prawidłowego zamknięcia półrocza.. 

Do przedstawionych zmian nie wnoszono żadnych uwag. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt (za – 3, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu 
nie było). Opinia zostanie przedstawiona na sesji Rady Gminy. 
 
b) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 r. 
Temat dotyczący wyodrębnienia funduszy sołeckich w 2010 r. przedstawiła Bożena Wilk 
informując, że ustawa o funduszu sołeckim obowiązuje od 1.04.2009 r. i umożliwia gminom 
wydzielenia w budżecie środków dla sołectw. Natomiast to Rada Gminy podejmuje decyzję  
w tej sprawie do 31 marca roku poprzedzającego rok budżetowy. W roku bieżącym termin 
został przesunięty do 30 czerwca. 
 Fundusz ten może być wykorzystany wyłącznie na cele inwestycyjne. Gmina może 
ubiegać się o częściowy zwrot wydatków po zrealizowaniu inwestycji, którego dokonuje budżet 
państwa w formie dotacji celowej i obejmowałby wydatki wykonane w roku poprzedzającym 
rok budżetowy wynoszące od 10 – 30 % wykonanych wydatków. 
 Po dokonaniu wstępnej symulacji wynika, że kwota funduszu na 2010 rok na wszystkie 
sołectwa w naszej gminie wyniesie w granicach 224 tys. zł. 
 Wyodrębnienie funduszu na poszczególne sołectwa spowoduje rozdrobnienie środków, 
co uniemożliwi realizację zadań w związku z tym przygotowany przedmiotowy projekt 
uchwały. 

Komisja poparła propozycje nie wyodrębniania funduszu i zaopiniowała pozytywnie 
przedmiotowy projekt (za – 3, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
Opinia zostanie przedstawiona na sesji Rady Gminy. 

 
c) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Miastkowo Pani Lidii Małgorzaty Grzejka 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca. Do projektu nie zgłaszano żadnych uwag. 
Komisja zaakceptowała zaproponowane stawki wynagrodzenia opiniując projekt uchwały 
pozytywnie (za – 3, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
 
 
 



d) przyj ęcia do realizacji projektu ,,Wsparcie osób objętych pomocą OPS w Gminie  
 Miastkowo” finansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 
Następnie Przewodnicząca zapoznała z projektem uchwały w sprawie jw. Komisja,  
po rozpatrzeniu projektu uchwały nie wniosła uwag. W związku z tym Przewodnicząca Komisji 
poddała pod głosowanie wniosek w sprawie wyrażenia pozytywnej opinii 
 o projekcie uchwały. Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały ( za – 3, przeciwnych nie było, wstrzymujących się 
od głosu nie było). 
 
Ad.4. W punkcie zapytania i wolne wnioski Skarbnik Gminy Pelagia Rydel przedstawiła pismo 
Dyrektora Gimnazjum w Miastkowie w sprawie wsparcia finansowego do remontu dachu na 
starej części budynku w kwocie 30.000 zł wyjaśniając, iż w budżecie 2009 r. na ten 
zaplanowano środki w wysokości 20.000 zł. 
 W dyskusji głos zabrał Szczepan Stefański proponując, żeby Dyrektor brakującą kwotę 
na remont dachu wygospodarował ze środków zaplanowanych na utwardzenie placu szkolnego. 
 Skarbnik Gminy Pelagia Rydel poinformowała, że na utwardzenie placu Gimnazjum  
w budżecie gminy była przeznaczona kwota 85.000 zł, natomiast na wymianę pokrycia 
dachowego 20.000 zł. Komisja Budżetową, zajęła stanowisko, że środki na wymianę pokrycia 
dachowego należy wygospodarować w ramach środków na utwardzenie placu (za - 3, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 
 
 
Protokołowała: 
 
Barbara Kalinowska 
        Przewodnicząca Komisji 
 
                 Maria Jadwiga Czartoryjska 
 
 
 
 
 


